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Vragen van het lid Leerdam (PvdA)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over een
referendum op Bonaire. (Ingezonden
18 september 2009)

1
Kent u de berichten «Binnen vier
maanden referendum op Bonaire»1,
«Er komt geen referendum»2 en
«Bonaire twijfelt aan status van
Nederlandse gemeente»?3

2
Kunt u de inhoud van deze berichten
bevestigen?

3
Welke vraag wil de Eilandsraad
precies per referendum aan de
bevolking voorleggen?

4
Hoe heeft het Eilandsbestuur
gereageerd op de wens van de
Eilandsraad?

5
Hoe en wanneer bent u over de
voornemens van de Eilandsraad van
Bonaire geïnformeerd en hoe heeft u
daarop gereageerd?

6
In hoeverre is de Eilandsraad ook
gecommitteerd aan de handtekening
van het Eilandbestuur onder het
Slotakkoord?

7
Is er naar uw mening ruimte voor een
dergelijk referendum gelet op uw
eerdere ingenomen stelling «afspraak
is afspraak» over het Slotakkoord en
het sindsdien reeds in werking
getreden uitvoeringsproces?

1 Amigoe, 16 september 2009.
2 Antilliaans Dagblad, 16 september 2009.
3 de Volkskrant, 16 september 2009.
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